



PROTOKOLL KS

Kårstyrelsens sammanträde nr 515

Mötesdatum: 2023-04-16

Mötestid: 14:00

Plats: Lokalen Vanadis

Närvarande: Patrik "Moberg" Anelli, Konstantin Josefsson, Agnieszka Wrzalik, Peter Gustafsson, Viktor Insulander samt Alban Kjellgren Axlund.

1. KS öppnande

Patrik Anelli öppnade mötet.

2. Val av justeringsperson

Viktor Insulander valdes till justeringsperson.

3. Justering av röstlängd

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. Det bestämdes att justera röstlängden vid behov.

4. Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg **13 a/ Sensus, 13 b/Rapport gällande ny webbsida, 13 c/ Uppföljning ledarskjorta till alla ledare 13d/Jubileumsgruppen samt 13e/Valborg.**

5. Genomgång av föregående protokoll

Protokoll för KS513 och KS514 lades till handlingarna.

6. Kompletterande val och förändringar

KS noterade att Jesper Stenqvist inte längre är på Snabbfötterna. Det noteras även att han därmed avgår som AL.

KS beslutade att tillfälligt välja Viktor Insulander som AL för Snabbfötterna.

7. Bidragsansökan Explorer Belt

Wilma Lurén har ansökt om 25 % av kostnaden för Explorer Belt, det vill säga 4 225kr.

KS beslutade att bevilja ansökan för Explorer Belt för Wilma Lurén.

8. Valberedning

Den 21:a mars hade valberedningen uppstartsmöte för våren tillika tacokväll hemma hos Alban. Vi konkretiserade vår plan inför nästa verksamhetsår och kommer inom kort att besöka ett KIG-möte för att prata med David som AL samt utmanarna om framtida ledaruppdrag. På lite längre sikt kommer vi börja kontakta AL:arna för att få överblick över läget på avdelningarna. Skulle AL-rådet önska det kan vi även vara med på delar av ett AL-råd för att diskutera ledarförsörjningen

- 9. Inbjudan och plan för budget och verksamhetsmöte 7 maj**
- Moberg ska kontakta AL-rådet och se om AL-rådsmötet den 2 maj kan flyttas till den 7 maj och kombineras med budget och verksamhetsmötet. Tanken med detta är att man kan både diskutera verksamhetsplanen samt ledarsituationen i kåren i höst.
- Peter håller i mötet och samarbetar med valberedningen inför mötet.
- 10. AL-rådet informerar – bilaga 1**
- Viktor och Konstantin deltog på mötet.
- AL-rådet upplever förvirring och ovetskap kring kåravslutningen. Moberg blev klar med planeringen kring organisationstävlingen nu i veckan och kommer att informera avdelningarna hur det kommer att gå till.
- Diskussion fördes kring höjt avdelningsbidrag. Frågan tas med till budgetmötet i maj.
- 11. Läger 2023**
- a) Spårarscouter**
- Intet nytt. Budget är fastställd men lägerchef saknas.
- b) Upptäckarscouter**
- Budgeten och lägerchef är fastställt.
- c) Äventyrarscouter**
- Budgeten och lägerchef är fastställt.
- d) Utmanarscouter**
- Alban kommer att delta på tågluffen.
- 12. Rapporter och meddelanden**
- a) Avdelningsrapporter**
- i. Stingarna:**
- Hänt sen senaste KS:* Det har varit ganska oförändrad för vår avdelning. Vi har övat lite inför Scouternas dag med livlina, sjukvård och knopar.
- Kommer hända fram till nästa KS:* Vi kommer fortsätta öva inför Scouternas dag och vår målsättning är att så många som möjligt ska komma. Vi kommer främst öva på livlina, sjukvård och knopar. Nu börjar även terminen närma sig sitt slut så vi kommer dra igång våra intressemärken. Det kommer finnas tre alternativ men bara två märken att ta. Det här kommer ske rätt så intensivt då vi bara har några möten kvar under terminen. Utöver det ska scouterna även få Lägebrev 2 inom kort och vi ledare ska på bästa förmåga peppa scouterna till att komma till lägret. Vi ledare ska även detaljplanera lägret och bestämma om vi ska ta emot ytterligare en scoutkår till lägret. Ungarna ska även få information om kåravslutningen och vilka märken de har lyckats kunna ta.

ii. Waingunga:

Hänt sen senaste KS: Föräldramöte och möten som vanligt.

Kommer hända fram till nästa KS: Möten som vanligt samt förberedelse inför Scouternas dag.

iii. Snabbfötterna:

Ingen rapport har inkommit.

iv. Gnagarna:

Hänt sen senaste KS: Vi har haft möten som vanligt, bland annat har vi besökt scoutmuseet, haft föräldramöte m.m. Under påsken har vi haft uppehåll.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi fortsätter med möten där vi övar inför Björnklon som vi är anmälda till i Maj, vi kommer även att ha en övernattnings tillsammans med Snabbfötterna i slutet av april.

v. Skogsmännen:

Ingen rapport har inkommit.

vi. Rovfåglarna:

Verksamheten fortsätter som vanligt. Det är mycket bra närvaro på scouterna, de senaste två mötena har endast två scouter saknats.

På ledarfronten finns bara Viktor och Simon men det går bra. Ibland blir det mycket och ibland blir mötena skeva då det finns tre patruller men bara två ledare.

Nästa helg ska avdelningen på övernattnings till Viksjö/Kallhäll. En patrull har varit på patrullövernattnings. De andra två patrullerna lyckades tyvärr inte komma till skott med att genomföra en patrullövernattnings.

vii. Kvant i Gustaf:

Hänt sen senaste KS: Överlevnadshajk i Sörmland 17-19 mars Avdelningsmöten.

Kommer hända fram till nästa KS: Arbetshelg Petters. Valborg i Bredäng.

Övrigt: Einar har meddelat att han inte fortsätter som ledare i höst och att han inte åker med på tågluffen. Alban kommer följa med på tågluffen istället.

b) KUL:

Sedan förra rapporten är det en ledare som har gått Trygga möten.

Det är i övrigt tunt på utbildningsfronten så här mitt under vårterminen. Inga Leda scouting på gång men den går alltid att gå som webbkurs. Till sommaren finns det möjlighet att gå flera olika friluftsledarkurser och i höst finns möjlighet att gå Anpassat ledarskap - fördjupning som är en fortsättning på webbkursen som finns på samma ställe som Trygga möten (<https://webbkurs.scouterna.se>)

Kommande kursomgångar:

Anpassat ledarskap

Det här är en webbutbildning framtagen av Scouterna och Friluftsrådet. Under den här utbildningen lär du dig anpassa ditt ledarskap så det fungerar bättre för barn och unga med till exempel ADHD eller autism. Kursen tar ca 1,5 att genomföra.

<https://www.scouternasfolkshogskola.se/kurser-utbildningar/44/anpassat-ledarskap>

Leda scouting

En första kurs för alla scoutledare, eller en uppdatering för dig som inte gått kurs på länge. Kåren står för hela avgiften. Leda scouting i korthet innehåller samma teoridelar som den längre Leda scouting, men mindre diskussioner och övningar.

Leda scouting distans - webbkurs

Denna kurs går alltid att komma åt via scouternas utbildningsplattform klivit när som helst. Kursen består av tre kursdelar som du gör på webben. Mellan varje kursdel får du några hemuppgifter att göra i sin scoutverksamhet där du är aktiv. Kursen beräknas ta ca 6 timmar, fördelat under c 3-4 veckor beroende på vad som passar dig.

<https://www.scouternasfolkshogskola.se/kurser-utbildningar/webbutbildningar/leda-scouting-distans/>

Friluftsledarutbildning

Friluftsledarutbildningarna är för dig som vill bli trygg i att ta med en grupp scouter på friluftsäventyr inom några specifika områden. Du får lära dig om friluftsområdet samt hur du leder en grupp på en säker utfärd inom samma område.

Just nu kan du anmäla dig till följande kurser:

Överlevnad:

<https://www.scouternasfolkshogskola.se/kurser-utbildningar/230/friluftsledarkurs-verlevnad>
/ Sista ansökningsdag 30 april

Sommarfjäll del 1:

<https://www.scouternasfolkshogskola.se/kurser-utbildningar/220/friluftsledarkurs-sommarfjall-del-1> / Sista ansökningsdag 30 april

Kajak:

<https://www.scouternasfolkshogskola.se/kurser-utbildningar/241/friluftsledarkurs-kajak/>
Sista ansökningsdag 30 april

Information om kurser både i Stockholm och i andra delar av landet finns i Scouternas folkhögskolas kurskatalog: <http://www.scouternasfolkshogskola.se/kurskatalog/#>

Sprid den här informationen till era ledarteam så att de får chansen till utbildning och utveckling inom sitt scoutledarskap.

Hör av er till kul@gvb.nu om ni har frågor eller om ni eller någon av avdelningens ledare vill gå eller har gått en kurs. Mvh, Åsa

c) Sociala mediegruppen

Ingen rapport har inkommit.

d) Programstegring

Ingen rapport har inkommit.

e) Lokaler och materiel:

i. Bredäng: Det är ofta väldigt stökigt och skitigt på torsdagar när Rovfåglaerna kommer. Uppmaning till utmanarna att städa efter sig.

ii. Vanadis: Det finns en trasig vägg i stora salen i lokalen. Det ser ut att vara en panelvägg bakom den trasiga väggen..

Moberg har fått svar från vår kontakt på fastighetskontoret. De har kommit fram till att byggnaden inte har någon kulturklass och detta ska korrigeras i deras system.

Byggnadsansökan för yttre ändringar är godkänd av dem och ska nu skickas till stadsbyggnadskontoret.

Gällande ombyggnad inomhus så letar Alban efter en firma som kan kontrakteras för att göra bygglovsanmälan.

Avdelningarna i stan önskar få ta in betald städning.

iii. Material:

Tälten – inget nytt.

Alban har spänknivar som tillhör skogsmännen, dessa ska lämnas över vid tillfälle.

Låssystemet – Konstantin ska träffa David (låsfirma) gällande låssystemet, förslaget är att man ska kunna öppna med kort eller mobil.

Lägermaterial – det vore bra om man kan gå igenom det på arbetshelgen. Men det arbetet bör inte konkurrera med övrigt arbetshelgsarbete på Pettersberg.

f) Pettersberg:

Hänt sen senaste KS: Uthyrningar och mindre underhåll på huset.

Kommer hända fram till nästa KS: Hoppas på många deltagare på kommande arbetshelg, vidare arbete med att skaffa luftvärmepump, solventilator och eventuellt byte av glas till lågenergi (LE)-glas i salen.

De nya vakuumtoaletterna har inte en cistern som toalocket kan luta sig åt. Detta innebär att toalettlock kan gå sönder. Ett toalettlock har gått sönder, á 1200kr. Konstantin och Limpan har byggt en hylla bakom varje toalett som ska skydda toalocken från att gå sönder. På denna hylla har även vakuumknappen installerats (den satt på gipsvägg innan och höll på att ramla ner).

Konstantin undrar om företaget som grävde ner toacisternen ska återställa marken? Den har nämligen satt sig lite. Peter ställer frågan till leverantören.

De träden som tidigare togs ner, som Konstantin trodde var elbolaget, var barkade och inte nedtagna direkt vid elledningarna. Troligen inte elbolaget som avverkat träden utan någon som arbetat på fel plats för någon annan granne?

g) Ekonomi

Det rullar på. Näst på tur är att ta tag i stadsbidraget. Gällande medlemsavgiften så har de flesta betalat, av 304 som har fått faktura för våren så har 21 inte betalat.

h) Tävlingsledning:

Hanna och Alban arrangerar kontroll på Björnklon. Lolle arrangerar kontroll på Älghornet.

2:a april sker slutmöte för Scouternas dag där kåren är representerad.

13. Övriga ärenden

a) Sensus:

Vi fick mail från Sensus gällande nya riktlinjer och direktiv hur studiecirkelarna ska hanteras. Till exempel ska studiecirkelarna läggas upp innan kursstart och måste startas senast 30 dagar efter kursstart. Regelverket hos Sensus stramas åt helt enkelt.

b) Rapport gällande ny webbsida:

Carl Bjelksjö höll i en presentation innan KS gällande förslag på ny webbsida för kåren. Presentationen innehöll en plan framåt och lite historik.

Planen med denna lösning (Riksorganisationen Scouternas kårplattform) är att ha en statisk hemsida med långsiktig, stabil information. Den informerar om att vi finns, vilka avdelningar vi har med mera. Vi kommer att använda Google Workspace kopplat till Scoutnet för dokumenthantering, kalendrar med mera. I hemsidan kan vissa dokument och kalendrar byggas in, till exempel för bokningsläget på Pettersberg.

Den stora skillnaden kommer att vara att alla gvb.nu adresser försvinner och alla får ett Gmail-konto (med @gvb.nu). Domänen för gvb.nu försvinner och det blir en Google-mail.

Deltagarna på mötet var positiva till denna lösning.

5 beslutspunkter

KS beslutade

att använda Scouternas kårwebbplattform som plattform för hemsida

att hemsidan ska ha fokus på långsiktig information

att använda Google workspace synkat med Scoutnet, för e-post, e-postlistor, dokument, bilder och kalender

att övergå till Scoutnets närvarohantering hösten 2023

att Peter leder projektet

c) Uppföljning ledarskjorta till alla ledare:

Fyra ledare har skickat in beställning för scoutskjorta via länken. Totalt åtta ledare har beställt scoutskjorta. En påminnelse kommer att skickas med kommande infobrev.

d) Jubileumsgruppen

Arbete pågår och möten protokollförs. Ett möte kommer att genomföras den 20 april. Harald och Alban ska ta diskutera en budget som sedan ska skickas vidare till budget och verksamhetsmötet. Budgeten kommer att sträcka sig över ett kalenderår, dvs två ekonomiska år för kåren.

e) Valborg:

Polistillstånd är sökt för majbrasa för Valborg i Bredäng. Dock har trafikkontoret lagt snö på platsen och denna kommer inte att hinna smälta till Valborg. Peter ska prata med en kontaktperson angående snön. Om denna inte kan tas bort blir det svårt att genomföra Valborg. Kvant i Gustaf är intresserade av att sälja diverse på Valborg.

14. Infobladet

Påminnelse scoutskjorta. Påbörjat arbete om webben. Påminnelse arbetshelg. Vanadisprojektet. Kåravslutning 1 juni. Styrelsen har ordet.

15. KS avslutas

Patrik Anelli
Ordförande

Agnieszka Wrzalik
Sekreterare

Viktor Insulander
Justeringsperson

Bilaga 1 – Anteckningar från AL-rådet 29 mars

Närvarande: Sofia, Josefs, August, Konstantin, Viktor, Tahmed

Avdelningar

Waingunga – går bra, liten brist på ledare. Ska testa med fler hörselkåpor på mötena pga bristfällig ljuddämpning i Vanadis

Snabbis – behöver fler ledare, idag ca 3 ledare varav August är den myndiga och två utmanarscouter. Finns riska att August studier kan göra att han inte kan vara med. Går bra med scouter som precis skapat nya patruller. Ca 12-15 scouter.

Gnagarna – Det går bra. Många ledare. En ny ledare Wilma (en till) ska testa vara med. 25-30 scouter på möten. Loklen trång så försöker vra mera utomhur

Rovfågla – möten som vanligt. Bra närvaro med ca 12 scouter

Skogsmännen har fler scouter, men färre deltagare på möten enligt andra handsuppgift (en närvarande på AL-rådet)

Krypen – 23 scouter + 5 ledare. Övernattningen senast ställdes in pga få som anmält sig.

KIG – 18 scouter + 2 ledare, försöker satsa på sommarluffen, men det går trögt med planeringen.

Kåravslutning

Deltagarna tycker det låter som dålig ide att varje avdelnings ska ställa upp med patruller och också ordna med kontroller för alla grenar och kan vara svårt ta hand om 24 patruller med de ledare avdelningarna har dg. Ser svårigheter lägga nivån på kontrollen för olika grenar också. Kan man köra avdelning mot avdelning istället? KIG får hjälpa till. Avslutning Torsdag 1 juni i Bredäng. Kan man grillas korv också?

Planeringshelg - > Planeringsdag

Förslag från KS att köra paneringshelg i Vanadislokalen. Alla tycker vi testar. Kan vara lättare att delta och att gå iväg en stund vd behov. Utmanarna kan lägga sin planering i lugn och ro innan. Kanske någon form av samkväm på kvällen.

Lägerplanering

Waingunga – På Vässarö, finplanering återstår

Gnagarna + Snabbis kör 4-10 juli. Man har planerat med äventyrarna och har planerat själva. Tema klar. Ser risk att vi blir färre deltagare pga läger mitt i semesterperioden.

KIG – Tågluff enligt ovan.

Arbetshelg

Fredag – söndag, ev måndag. Sofia skickar ut inbjudn till alla AL så avdelningar kan anmäla sin närvaro.

Övrigt

Diskussion ifall man kan höja nivån på avdelningsbidraget från dagens 3000 kr, till säg 3500 att börja med. Frågan tas upp på nästa KS för dskussion vid behov.

Nästa AL-råd 2 maj Bredäng